

Ms Constance Cheung Mei-wah was appointed by The Incorporated Management Committee of Pooi To Middle School as Principal from 1st September, 2015 following the retirement of Ms Tsang Enian.

Ms Cheung holds the following qualifications:

- Bachelor of Science in Mathematics (Scientific Computation) from HKUST;

Master of Statistics (Statistical Informative theme) from HKU;

- Master of Education (Mathematics Education) from CUHK;

Postgraduate Diploma in Education (Mathematics)
from CUHK;

- Certificate in School Counselling and Guidance from CUHK;

- Certification for Principalship from EDB.

She is the first Principal in Hong Kong graduated from HKUST.

Ms Cheung is an experienced educator with 19 years working for Good Hope School in various teaching and administrative capacities; her major education expertise lies in the Learning and Teaching domain. Her posts included:

- Acting Assistant Principal (Academic)
- Head of Mathematics Department

A devout Christian, Ms Cheung embraces the supreme importance of Christian education in the development of the younger generation. She regards herself as a servant leader ready to work hand in hand with all stakeholders of the school.



香港培道中學法團校董會委任張美華女士,接替當時行將退休的曾綺年校長,於2015年9月1日出任香港培道中學校長。

張女士擁有由

- 香港科技大學頒發之理學士學位(數學 科學計算)、
- 香港大學頒發之統計學碩士學位(統計資訊)、
- 香港中文大學頒發之教育碩士學位(數學教育)、
- 香港中文大學頒發之教育文憑(數學)及學生輔導專業文憑、
- 教育局頒發之校長資格認證。

她成為首位由香港科技大學畢業的中學校長。

張女士在德望學校任教19年,專責學與教的職務,出任過:

- 署理副校長(學術)
- 數學科科主任

她擁有豐富的教學及行政管理的經驗。

張女士是一位虔誠基督徒,致力肩負基督教全人教育的使命,與本校持份者一同攜手合作,全心培育下一代。